
CONSELL ESCOLAR
26/01/22

Assistents: Helena Sánchez, Laia Borrego, Elena Dinarès, Noemí Ferrer, Esther López,
Míriam Serrano, Arantxa Lebrón, Núria Tena, Judit Beteta, Maria Crespo, Noemí Gonzalez,
Jordi Soler, Maria Prat, Lídia Fernandez, Sahida Hamido, Irina Martin-Romo Gustavo
Díaz-Peñalver i Esther Moron

S’excusen:

Inici - 17:15h Fi - 19:00h

L'ODD:

1. Benvinguda dels nous membres del Consell Escolar:

Sector Famílies Sector Docents PAE

Irina Martin-Romo
Sahida Hamido

Núria Tena
Judit Beteta
Maria Crespo

Esther Moron

2. Aprovació si s’escau de l’acta anterior amb link de la web: La passem per Dinantia
3. Reestructuració de les comissions del Consell Escolar:

ECONOMICA Míriam, Lídia i Gus

PEDAGÒGICA Noe, Irina, Sahida i Maria C.

MENJADOR Maria Prat, Helen, Esther

PERMANENT Esther, Jordi, Gus

CONVIVÈNCIA I COEDUCACIÓ Arantxa, Noemí, Judith

REFLEXIÓ JORNADA  ESCOLA Laia B., Esther Moron

4. Vinculació pagament de material a les sortides.

Proposta de Consell Escolar. Des del Consell es demana la no vinculació del pagament de material
a les sortides i tallers.
Es debat entre diferents perspectives, explicant situacions d’altres escoles i es valora la situació
actual. Els i les mestres voten unànimament que es vinculi el material a les sortides (32 vots).
A Consell Escolar es valora aquest aspecte, repensant pros i contres i aportant les nostres veus.

5. Pressupost

Es presenta l’aplicació econòmica Esfera: Ingresos i despeses. S’aprova el pressupost.

6. Manifest en defensa del model lingüístic de l’escola catalana.

A l'atenció del president o presidenta del Consell Escolar del centre Escola Roser Capdevila,

Des del Consell Escolar de Catalunya us fem arribar el nostre Manifest en defensa del model
lingüístic de l’escola catalana. Ens adrecem al consell escolar que presidiu per a demanar-vos que
ho tracteu a la propera reunió, ens agradaria rebre la vostra adhesió i/o les aportacions resultat del
debat.



Us agrairem que ens feu arribar les vostres aportacions a través d’un formulari.

Moltes gràcies.

Jesús Viñas i Cirera
President del Consell Escolar de Catalunya

Comentaris:
Poca presència i immersió del català fora de l’àmbit escolar. Dins d’escola, en moments lúdics
s’utilitza més la llengua castellana.

Votacions per adherir-nos al manifest:
- 13 vots a favor.
- 1 abstenció

7. CEM: Eleccions al Consell Escolar Municipal

EXPLICACIÓ

Recentment heu fet Constitució del Consell Escolar al vostre centre escolar i en sou membre o del
sector d’alumnat, de famílies, de professorat o de personal d’administració i serveis.

A Terrassa hi ha també un Consell Escolar, el municipal, CEM, on hi són representats diferents
sectors implicats en el món educatiu de la ciutat. El CEM, Consell Escolar Municipal, es renova just
després de constituït els dels centres i a l’igual que els de les escoles hi ha sectors que han de sortir
per elecció a través de votacions.

És important la participació de tothom i per això us encoratgem a presentar candidatura i si la vostre
surt escollida podreu participar de la construcció, control i regulació de l’educació a Terrassa. Si no
hi ha candidatures, tothom podrà ser votat. El cens electoral el podeu consultar a la cartellera
d’anuncis del centre.

CANDIDATURES

Si hi ha algun candidat omplirem un document i l’enviarem a l’Ajuntament.

VOTACIONS

Efectivament tots els centres poden participar en les eleccions, hi hagi o no candidats. Qualsevol
membre del cens pot ser elegit.

ON ES VOTA

1 de Març a l’escola de 9:00h a 12:30h (al costat de secretaria).



8. Nou protocol COVID

Expliquem breument el protocol actual i com la sisena onada està afectant en aquest inici de 2n
trimestre.

La informació dels grups confinats es comenten pel grup de whatsapp, no per Dinantia. També es
traspassa la informació a la Pepeta.

El Consell Escolar proposa tornar a parlar com a claustre si especifiquem el grup confinat en els
comunicats d’escola. Votem i decidim que no ho tornem a valorar ja que preservem la intimitat 12
vots de 18.

9. Precs, preguntes, suggeriments i felicitacions:
- Assoliment objectius: estem treballant de valent per assolir els objectius de cada etapa malgrat la

situació que vivim dia dia.
- Pedagogia Montessori: S’han alliberat dues mestres per assessorar i acompanyar l’equip docent

tant novell com d’escola. Com a claustre, hem millorat molt en aspectes curriculars de centre, tant
Montessori com de les altres arrels que influeixen en el nostre projecte educatiu.

- Substitucions: Hi ha moltes dificultats per cobrir tantes baixes. Intentem optimitzar recursos.


